



# Manage your Emotional Wellness



ER 300PV  
+ 190PV

190PV  
+ \*125PV

ER

\*125PV  
Early Bird

ER

ER 450PV  
+ 300PV

SO 450PV  
ONLY

**\*125PV 早鳥獎賞** | **7月1日至15日** | **只限ER**  
Early Bird Reward | July 1 – 15 | ER only

## 檸檬香茅精油 Lemongrass 15ml

利用檸檬香茅精油和V-6在家中自製能助身心深層放鬆的Spa！擴香此精油更有助驅趕蚊蟲。

Relax yourself with a DIY Spa using Lemongrass and V-6! This oil is also useful to repel mosquitos in summertime when diffused.

總值Total Value **HK\$151**

**300PV + 190PV 獎賞** | **只限ER**  
REWARD | ER only

## 防蚊乳霜 Insect Repellent 177ml

心情煩躁時可到郊外走走減壓，但別讓蚊蟲影響您和摯愛的戶外活動！純天然植物配方的Young Living防蚊乳霜能有效驅除蚊蟲，產品不含傳統防蚊產品中的有害化學成分，您可安心給小孩使用！

Don't let bug bites ruin your family's outdoor fun! Young Living's Insect Repellent helps to repel mosquitoes and other tiny "invaders" by using naturally derived, plant-based ingredients. You can even use it on your little ones as there are no harsh chemicals that are commonly used in traditional repellents!

總值Total Value **HK\$1,084** (HK\$151 + HK\$270 + HK\$150 + HK\$513)

適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限，先到先得，送完即止。有關優惠條款及細則，請參閱Young Living官方網頁。如有任何查詢，Young Living將保留最終決定權。

Available for Hong Kong & Macau market. Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.

\*125PV獎賞只適用於2020年7月1日至15日之基本獎勵訂單。

125PV Reward is applicable for Essential Rewards Subscription Orders from July 1 – 15, 2020 only.

**190PV + \*125PV 獎賞** | **只限ER**  
REWARD | ER only

## • Super B 60 Tablets

蘊含8種人體內不可缺少的維他命B，Super B有助維持身體處於健康的能量水平，同時支援情緒健康。每天服食，令您全日保持樂觀積極。

Formulated with eight essential, energy-boosting B vitamins, Super B helps maintain healthy energy levels and supports emotional wellness. Take 1 tablet daily to stay energetic every day.

## • HK\$150 新會員入會優惠券

Enrollment Voucher

有效期：發出日期起計90日

Validity Period: Within 90 days from the day of issue

把握機遇與新朋友分享您的Young Living體驗！新會員只需於首張入會訂單購買任何一款高級入門套裝，並輸入新會員入會訂單優惠碼，即享全單HK\$150優惠！

Grab your chance to share your Young Living experience with your new friends and oil-lovers! New members can enjoy HK\$150 discount on any Premium Starter Kits for their enrollment orders with the voucher code.

總值Total Value **HK\$571** (HK\$151 + HK\$270 + HK\$150)

**450PV + 300PV 獎賞** | **只限ER**  
REWARD | ER only

## • PanAway複方精油 15 ml

恆常運動能助我們保持身心健康愉快。運動後別忘記把PanAway精油塗於頸肩、背或有需要的部位上按摩，舒緩繃緊的肌肉吧！

Regular exercise keeps us healthy and positive. Don't forget to apply PanAway to your neck, back or any places as needed after exercise. Relieve your tired muscles and save them from all the soreness and tightness!

總值Total Value **HK\$2,156** (HK\$151 + HK\$270 + HK\$150 + HK\$513 + HK\$1,072)

SO  
450PV  
ONLY

